
Basketball beretning 

 

Basketsæsonen er stadig i gang og i skrivende stund er Brædstrup på en sikker 2. plads i serie 2. Dette er 

formodentlig også slut placeringen når sæsonen afsluttes i starten af juni. 

 

Indtil videre har det været en glimrende sæson. Vi har mistet et par af de yngre medlemmer, men til 

gengæld fået tilsvarende tilgang af seniorer i den modne alder. Økonomien i klubben er sund og 

forventningen er et lille overskud. 

 

Træningstiden blev i år udvidet til 2 træninger i ugen - henholdsvis mandag og torsdag. Vi har desværre 

måtte sande at torsdags tiden, for de fleste af klubbens medlemmer, ikke er mulige at udnytte. Derfor har 

vi efter aftale med hallen besluttet at nedlægge denne tid. I den kommende sæson vil vi forsøge at få 2 

sene træningstider i løbet af ugen, såfremt det er muligt at få tider.  

 

Efter hver endt sæson evaluerer vi og forhører os, hvorledes klubbens spillere forventer at tage endnu en 

sæson. Vi har en række spillere som pt går på gymnasiet. Efter endt gymnasium, forventer vi at flere 

spillere søger mod de stører nærliggende byer, hvilket vil give klubben en udfordring ift at opretholde det 

nuværende medlemstal samt deltagelse i turneringen. Det må fremtiden vise. 

 

Der skal lyde en tak til kassérer, Aksel Brun, samt de frivillige som hjælper til ved dommerbordet i 

hjemmekampene, især vores faste protokol fører, Søren Fjelsted Vad. Og tak til Mads Bonde, for coach 

gerningen og at skaffe dommere til vores kampe. Det er bestemt ikke nogen nem opgave. 
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